
Gjennomført dato: mandag 27. november 2023

1. Trinn 2. Trinn 3. Trinn 4. Trinn 5. Trinn 6. Trinn 7. Trinn 17. mai komite Skolens representant
0 Tone Beth Rambjørg (NL) John-Fredrik Clausen (L) Peder Børtnes Kalvatn (H) Lene Hjorteset Reed (H) 0 Inger Lise Tangen (K) 0 Ingen deltaker pga. sykdom
0 0 0 0 0 Nicola Walker (V) 0 0 0

Møteleder John-Fredrik Clausen 0
Referent John-Fredrik Clausen 0
Sak nr.

Innkalling/Saksliste

Valg av referent

23/24-012

23/24-019

23/24-021

23/24-022

23/24-024

23/24-026

23/24-031

23/24-032

23/24-033

Referat utarbeidet av: John-Fredrik Clausen fredag 3. november 2023

Referat FAU møte Seljedalen skole

Ikke valgt, møteleder gjennomfører dette ut fra saksgjennomgang.

Ingen innsigelser til innkalling og saksliste. Denne er godkjent

Deltakere:

Rydding av FAU-bod
Gjennomført 27.11.23. Alle pappesker er byttet ut til plastbokser og gamle plastbokser med ødelagte lokk er byttet med nye. Alt er sjekket, boden er støvsuget. Museproblemet løses ikke med dette, men så lenge det ikke er 

gnagd hull på boksene, vil vi kunne være sikre på at innholdet er trygt.

Møllergården, utrygg skolevei.
Christine Lygre Enes sjekker med eier av Møllergården 25 om barna kan bruke trapp via dennes eiendom som skolevei. Hun kunne ikke delta på møtet, men John-Fredrik hadde et kort møte med henne angående dette i 

etterkant. Huseier i nr. 25 har samtykket om bruk av denne trappen, og barn har allerede begynt å ta denne i bruk.

Redegjørelse møte med SU/SMU
Deltakere fra FAU, John-Fredrik og Tone Beth. Øvrige deltakere, Lene Hundvin, Tommie Pettersen Langedal, Kristin Frøynes, Julie Kjellevold Austgulen, Vilja Sehm og Elin Kristine Nyheim. FAUs innstilling om også ha åpen SFO 

30.12.24 ble godkjent. Da må det tas ut en annen dag for at elevene skal oppnå måltallet på antall langdager. Rektor informerte angående kvalitetsoppfølging, hvor FAU må stille med et stykke arbeid basert på bestilling og 
beskrivelse fra skolen. FAU's leder ble konstituert som leder for SU og SMU, da rektor ikke har lov til å sitte på disse vervene.Grøt

Rektor har på vegne av elevrådet bedt om hjelp til å fremskaffe 4-5 voksne til hjelp med å varme og servere grøt til lunsj på juleverkstedet 18 desember. FAU-medlemmene skriver en post om dette på gjeldende facebook-
gruppe for sitt trinn. Frivillige videreformidles til John-Fredrik som samler og sender informasjonen videre til rektor fredag 8 desember.

Møteplan 2 neste møter
 Neste møte 08.01.24 kl. 18-19.30. Fokus sokkedans. Påfølgende møte 06.03.24. Da er 17.mai komite med.

17. Mai komite
FAU-medlemmer på trinn 3 og 6 må ta dialogen på juleavslutning for å fremskaffe 2 representanter til 17-mai komiteen hver. Totalt 4 medlemmer. I tillegg og nytt av året blir at også 2.trinn, som har kakeansvaret, skal ha en 

representant i 17-mai komiteen. Dermed må FAU-medlemmer på trinn 2 også fremskaffe en representant til 17-mai komiteen. Disse skal være med på møte 06.03.23. Fra terminen 2024/2025 skal dette velges på 
foreldremøte ved skolestart.

Økonomi FAU. 
Inger lise tangen redegjør for likvide midler og resultat 17 mai 2023. FAUs økonomi er god og vi dekker fint utgifter til alle planlagte aktiviteter.

Hjertesone og parkeringsutfordring på skolen
FAU har pr. dags dato ikke planlagt ytterligere tiltak. John-Fredrik tar dialogen med skolen mtp. hvilke tiltak de ser for seg og hvordan vi kan bidra og styrke disse.

Sokkedans
Arrangeres fredag 2 februar. John-Fredrik reserverer gymsalen. Detaljer avklares på møte uke 3, skolen sender ut invitasjoner som ranselpost uke 3 (fredag?) Utrede hvorvidt anlegget i gymsalen virker, og om det kan brukes 

på sokkedans. John-Fredrik kontakter skolen og avdekker hvilke retningslinjer som gjelder for bruk av anlegget ved lån av gymsalen, da noen har fått bruke det, mens andre ikke.

Kommentar


